
P R O T K Ó Ł

Z IX Zjazdu Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa Wodnego
i Gospodarki Wodnej Politechniki Warszawskiej

który  odbył  się  dnia  24  września  2010  r.  w  Warszawie  w  gmachu  Wydziału  Inżynierii 
Środowiska Politechniki Warszawskiej.

Zjazd otworzył Prezes Stowarzyszenia Kol. Andrzej Szamowski , który po powitaniu
uczestników IX Zjazdu omówił  przesłany wszystkim uczestnikom porządek obrad. Porządek 
obrad IX Zjazdu przyjęto bez uwag.

Na wniosek Prezesa uczczono chwilą skupienia zmarłego ostatnio członka Stowarzyszenia 
Mieczysława Rutkowskiego.
Uczestnicy  Zjazdu  jednogłośnie  zaakceptowali  kandydaturę  Kol.  Leszka  Bagińskiego  na 
Przewodniczącego Zjazdu i Kol. Mariannę Sasim na Sekretarza Zjazdu.

Przebieg  dalszej  części  obrad  prowadzonych  przez  Leszka  Bagińskiego  przedstawia  się 
następująco:

1. Wybrano jednogłośnie:
- Komisję Skrutacyjną w składzie:

Dymitr Grunduls, Jerzy Tokarski
- Komisję Wnioskową w składzie:

Joanna Wojciechowska, Alicja Borża-Kantorek

2. Przyjęto bez uwag protokół VIII Zjazdu.

3. Przyjęto informacje Prezesa Stowarzyszenia, który w swoim wystąpieniu przedstawił 
sprawy związane z :

- majową  wycieczką  techniczną  po  Kanale  Augustowskim  oraz  przedstawił 
propozycję wycieczki w roku 2011,

- powiększeniem ilości członków w Stowarzyszeniu,
- oceną pracy Zarządu, który faktycznie pracował w składzie 4-ro

osobowym ponieważ Kol. Borowską udział w Zarządzie przestał interesować,
- poprawioną dyscypliną regulowania składek członkowskich.
- Prezes poinformował także o wyborach do Zarządu Stowarzyszenia w roku 

2011, tj. na następnym Zjeździe i apelował o wysoką frekwencję.

4. Wysłuchano  i  przyjęto  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej,  które  w  zastępstwie 
przewodniczącego przedstawił Kol. Jerzy Zieliński.

5. Na wniosek Kol. Barbary Jendo wprowadzono zasadę prowadzenia listy obecności na 
Zjazdach. W br. w Zjeździe uczestniczyło 65 członków.



6. Wysłuchano  uwag  Kol.  Jerzego  Kocota  na  temat  Wisły  w  rejonie  Warszawy. 
Zagospodarowanie rzeki pozwoli na jej wykorzystanie przez mieszkańców, a aktualny 
stan tego nie umożliwia.

7. Kol. Jerzy Kocot wystąpił z propozycją zorganizowania wycieczki statkiem po Wiśle 
w październiku 2010. Propozycję przyjęto jednogłośnie.

8. Kol.  Szamowski  zaproponował  w  2011  r.  wycieczkę  techniczną   związaną  z 
Elektrownią Szczytowo Pompową Porąbka – Żar.

9. Następnie  zebrani  wysłuchali  referatu  Kol.  Piotra  Kuźniara   na  temat  „Powódź w 
Warszawie w maju i czerwcu 2010”.

10. Po  wygłoszonym  referacie  wywiązała  się  dyskusja  na  temat  drożności  Wisły 
Warszawskiej  i  zabezpieczenia   wałów.  W dyskusji  na temat  referatu  zabrali  głos 
Koledzy:  Andrzej  Szamowski,  Leszek  Bagiński  i  inni  dzieląc  się  uwagami 
dotyczącymi sytuacji w maju i czerwcu br., jak również  przejścia przez Warszawę 
wód  o  zbliżonej  wysokości  (H =  780 cm) w latach  1960 i  1962.  Przedstawiono 
problemy  z  jakimi  spotkali  się  projektanci  i  wykonawcy  „Grubej  Kaśki”. 
Dyskutowano  na  temat  szczelności  wałów  przeciwpowodziowych  i  podawano 
przypuszczalną przyczynę przesiąków.
Autor  referatu  odniósł  się  do  zadawanych  pytań  i  w  miarę  możliwości  udzielał 
odpowiedzi.

11. Po wyczerpaniu programu Przewodniczący Kol. Leszek Bagiński zakończył obrady 
IX Zjazdu Stowarzyszenia.

SEKRETARZ ZJAZDU PRZEWODNICZĄCY ZJAZDU

      Marianna Sasim Leszek Bagiński
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